
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn den 8-5-2023

Hele bestyrelsen var til stede

Michael orienterede os om havnens økonomi ang. indtægter og udgifter.
Vi må nok med glæde konstatere at vi på nuværende tidspunkt har en særdeles god og
sund økonomi.
Omar havde over for os givet udtryk for at han var utilfreds med at købmanden reklamerede
med tilbudspriser for øl og vin i hans reklame skabe på havnen.
Vi mener fra bestyrelsens side ikke at det kan skade cafeens salg, men har nævnt det for
Ole købmand.
Vi talte også om vores fortøjningspæle til broer og både, da vi har konstateret at en var
brækket. Så de bliver alle undersøgt og så bliver der bestilt nye.
Der har i en periode været nogle klager fra havnes brugere over dårlig internet, det bliver
optimeret.
Vi blev også enige om at bibeholde prisen for overnatning for både og autocampere som vi
forhøjede i efteråret 2022 pga. høje strømpriser.
Ellers løst og fast.


